
 

 

 
 

JAARVERSLAG 2022 
 
Na een aantal vervelende coronajaren, kwamen we in 2022 weer in het normale 
ritme van maandelijkse bestuursvergaderingen. In de coronajaren zijn we 2 
bestuursleden kwijt geraakt, Daan en Theo, en onze eerste prioriteit was uitbreiding 
van het bestuur. Dat is ook gelukt. Henk Kraaijvanger is toegetreden tot het bestuur. 
Hij heeft inmiddels een aantal vergaderingen bijgewoond en is druk bezig om zich in 
te werken. Wij zijn erg blij met hem. Het streven is nog een bestuurslid er bij. Dit zou 
bij voorkeur een vrouw moeten zijn. 
 
Afgelopen jaar hebben we gewerkt aan onderstaande zaken: 
 
- Sociaal plan voor de Burg. Moorstraat:  
Het plan was bedoeld voor de bewoners van de woningen met de oneven nummers. 
Veel week dit plan niet af van de voorgaande. Inmiddels heeft dhr van Haaren het 
plan met de betreffende huurders besproken en hij is daarbij niet op grote 
problemen gestuit. Iedereen is akkoord gegaan. De huizen aan de kant met de even 
nummers komen in 2023 aan de beurt. 
 
- Visitatie:  
Iedere 4 jaar wordt het functioneren van Woningstichting Woensdrecht onder  de 
loep genomen. Er wordt dan met verschillende partijen gesproken waaronder de 
HBWW. In een gesprek van een paar uur  komen allerlei zaken aan bod. Grote 
problemen geeft dit meestal niet, maar dit jaar was het toch een pittig gesprek.  
Dit naar aanleiding van het groot onderhoud van woningen in Woensdrecht en 
Hoogerheide. Dit onderhoud heeft voor de betreffende huurders, mede door corona,  
voor heel wat problemen gezorgd. Een aantal daarvan had voorkomen kunnen 
worden. Om dit bij  toekomstig groot onderhoud te voorkomen, werkt de HBWW aan 
een plan van aanpak. 
 
- Jaarlijkse huuraanpassing:  
De inflatie was begin dit jaar 2,3%. WSW stelde voor de huren aan te passen met  
2,1 %. De HBWW is met dit voorstel akkoord gegaan hoewel we liever hadden gezien 
dan de huren, net als voorgaand jaar, niet verhoogd waren. De liberalisatie grens lag 
in 2022 op € 763,-  De afspraak was dat de huur daar niet boven zou komen.  Twee 
huurders hebben bezwaar ingediend tegen de huuraanpassing. De HBWW blijft 
streven naar betaalbare huren mede in verband met de stijgende prijzen van gas en 
stroom. 



 

 

  
 
 
 
- Toewijzing woningen: 
We krijgen wel eens vragen of de HBWW niet kan helpen bij toewijzing van een 
woning.  Antwoord is nee, wij hebben daar geen enkele invloed op. In de 
advertenties staat omschreven voor welke doelgroep de woning bedoeld is. Daar 
wordt niet van afgeweken.. De woningen die aangeboden worden staan altijd 
vermeld in de Bode. Dat gaat in 2023 veranderen. Vanaf dan worden de beschikbare 
woningen aangeboden via de website Zuidwestwonen.nl. Aanvankelijk waren wij hier 
niet erg enthousiast over, omdat de vrees bestond dat er een toevloed van huurders 
uit de Randstad zou komen en jongeren uit de eigen gemeente moeilijk aan een 
woning zouden kunnen komen. Daar is uitgebreid over gesproken, maar WSW kan 
echter via kernbinding woningen reserveren voor inwoners uit onze eigen gemeente. 
Mede om o.a. die reden zijn wij er  mee akkoord te gaan. 
Ongeveer 15 % van de toewijzingen is aan statushouders, urgenten en de bijzondere 
doelgroep. 
 
- Nationale prestatieafspraken voor de volkshuisvesting: 
In 2023 wordt de verhuurdersheffing afgeschaft. Het geld dat dan vrij komt kan 
worden besteed aan woningverbetering en bouw van nieuwe woningen. Ook staat in 
die afspraken de huurstijging 3 jaar lang te beperken. Huurders met een laag 
inkomen zouden zelfs onder voorwaarden een huurverlaging kunnen krijgen. Hoe 
e.e.a. zal gaan lopen is nog niet helemaal duidelijk. 
 
- Planmatig onderhoud 2023: 
Ook dit jaar hebben bestuursleden met dhr. van Geel het “planmatig onderhoud 
2023” besproken. Zij hebben daarbij uitvoerig gesproken over het ingeplande 
onderhoud in 2023. Bij punt 4 van de agenda zal dit plan besproken worden. 
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